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CERTIFIKACE 
Proces certifikací je 

téměř u konce! Zdárně 
jsme prošli a podmínky 
pro udělení jsme splnili 
na 96,4%! Certifikace 

nám byla udělena na 5 
let (nejdelší možná 
doba). Komise ještě 

žádá doložení 
některých dokumentů, 
ale snad už v brzku to 
budeme mít „černé na 

bílém“! 
 

 
 
  
 

  Ohlasy učitelek:  
„Pestrý a přínosný program. Oceňuji především osobní nasazení lektorky.“ 
„Krásné diskuze. Lektorka je hezky moderovala. Děti slyšely dobré názory od 
svých spolužáků, což považuji za zásadní.“ 
„Nádherný program. Takový pestrý. Scénky, diskuze, hry, jsem nadšená!“ 
„Velmi aktuální témata zpracovaná tak, že děti opravdu ovlivní.“ 
 

 

 
 Najít 

POKRAČOVATELE 
PRO ŠLUKNOVSKÝ 
VÝBĚŽEK 
 

 Ať mohu vstoupit do 
KOLÍNSKÝCH ŠKOL 
a uspěji na SETKÁNÍ 
METODIKŮ 
PREVENCE 

 

 Ať se zdárně dokončí  
PROCES 
CERTIFIKACE 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
S Denisou Vampolovou na 
festivalu Kristfest Young 

 
Jeden den ve Varnsdorfu 
nešel proud. Svítili jsme 

svíčkami a Ludvík vyhlásil, že 
má narozeniny. 

 
O sourozencích se třeťáky. 

Bez proudu, ale s vášní! 

 
Změnila jsem účes. Jsem teď 

„na Ludvíka“!  

Víte, proč jedl Jan Křtitel jen kobylky a med? Protože jeho 

newslettery byly hrozně nudné. „Vpravo písek, vlevo písek. 

Mesiáš přijde. Hospodin je veliký.“ Tím pádem neměl moc 

podporovatelů, aby si mohl dopřát pestřejší stravu. Začátek 

tohoto školního roku mě přiměl s Janem docela soucítit.  
 

Ale nejprve ještě ohlédnutí za létem. Zúčastnila jsem se 

festivalu Kristfest Young, kde jsem si společně s kolegyní 

Denisou vyzkoušela pracovat se skupinou 120 dětí. 

Festival měl název „Youtuber Ježíš“, a jeho cílem bylo 

pomoci dětem ve věku 10 – 15 let zorientovat se 

v hodnotách a v množství informací, které se na ně z médií 

valí, a proto jsme dostaly pozvání s programy „Kdo jsem“ a 

„Život v mediální džungli“. Účastníci i organizátoři byli 

programy nadšeni.  
 

Na Kolínsku se pokouším všemi způsoby oslovit školy. 

Zatím dostávám zdvořilou odpověď, že školy nic nového do 

svého preventivního programu nepotřebují. Setkala jsem se 

ale i s okresní metodičkou prevence, která mi umožní 

prezentovat programy na setkání metodiků prevence 

koncem listopadu. Věřím, že toto setkání může přinést 

změnu. Zatím si připadám, jako když kloužu po skle a 

nedaří se mi zachytit se drápkem. A jako Jan Křtitel si 

říkám, můj čas přijde. 

Na přelomu září a října jsem byla na týden učit ve 

Varnsdorfu a bylo to jako jet na dovolenou v zimě. Chladný 

nezájem Kolínska vystřídal vřelý zájem na Šluknovsku. Děti 

nadšené, učitelky ve městě přibíhaly a ptaly se, jestli 

přijedu učit i k nim. Na přelomu října a listopadu mě čeká 

škola ve Šluknově. A v příštím newsletteru už snad bude 

nějaký strhující příběh ze škol Kolínska. Jinak budu muset 

začít hledat na internetu recepty na kobylky na medu. 
 

DĚKUJI ZA PŘÍZEŇ A PODPORU!  

 

 

 

Věřit Bohu znamená spolehnout se na to, 
v co doufáme a být si jist tím, co nevidíme.  

Židům 11,1 

      
Izajáš 43,19 

Milí přátelé! 
Zprávy od Idy, říjen 2016 

Držte mi palce/ 
Modlete se/  

Poraďte jak na to 

 

 

Ida.pencova@etickedilny.cz 
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